
Verhuizing ijsbaan niet akkoord 
 
 

In Het kompas lezen we dat alle verenigingen akkoord zijn gegaan met 
de verhuizing die noodzakelijk is voor de noord/zuid verbinding. 
De ijsclub werd niet eens genoemd in dit stuk. 
Enkele dagen later staan we in het AD wel vermeld als zijn we akkoord 
met de verhuizing naar Sliedrecht Noord. 
Dit willen wij graag nuanceren en de afspraken graag vastleggen met 
handtekeningen van B en W en een onderliggend raadsbesluit . 
 
Besproken is dat wij graag op dezelfde plaats onze activiteiten willen 
voortzetten. 
We zitten middenin het dorp en makkelijk bereikbaar voor alle 
ijsliefhebbers. 
Deze luxe willen we niet opgeven. 
Dit is het uitgangspunt van dit onderwerp. 
 
Besproken is ook dat als de verhuizing dan toch afgedwongen wordt, we 
een goede nieuwe ijsbaan terug krijgen met skeelerbaan. 
Voorgesteld is om in Winterswijk te kijken, omdat daar een ijsbaan van 
de toekomst is gebouwd, zodat we snel van het ijs kunnen genieten. 
Ook ons onderkomen willen we dan gebouwd hebben met de huidige 
eisen en zo onderhoudsvrij mogelijk en duurzaam. 
 
Toen we over de bereikbaarheid spraken is er uitgesproken door 
wethouder Bijderwieden, dat er een wens is om een fietstunnel onder het 
spoor te maken, zodat onze bezoekers aan de andere kant meteen bij 
de ijsbaan uitkomen. 
 
Besproken is ook dat we eerst de nieuwe ijsbaan gerealiseerd willen 
hebben en werkend ,daarna verlaten we het oude ijsbaanterrein. 
 
Het geheel hangt af van een raadsbesluit voor een 
voorbereidingskrediet. 
Enkele maanden na dit raadsbesluit zouden de projectontwikkelaars 
besluiten of ze met de deal akkoord gaan. 
Wij zijn ons zeer bewust dat hier alles vanaf hangt. 
Het ijsclub bestuur laat zich niet met een kluitje het riet insturen, omdat 
het onzeker is of de projectontwikkelaars voldoende geld in het potje 
doen. Er wordt ons veel beloofd, maar heel veel is onzeker en hangt van 
meerder factoren af. 
Wij vinden dit de verantwoordelijkheid van de Gemeente Sliedrecht. 



Tot op heden hebben wij geen gesprekverslag ontvangen. 
Aanwezig waren: 
Wethouder R. Bijderwieden 
Projectleider Frans van Deursen 
Voorzitter ijsclub de Vriendschap Ben Broekhuizen 
Secretaris ijsclub de Vriendschap Bert Broekhuizen 
Baancommissaris ijsclub de Vriendschap Alex Visser 
 
Graag ontvangen wij een bevestiging retour als bewijs van dit 
besprokene. 
 
 


